

High School Project Contest – Fact Sheet

International Conference of International Colleges 2025

A. Purpose and Objective

1. To enhance students' ability to communicate creatively and persuasively via written and visual media.
2. To provide a forum for students to display work in diverse disciplines and content areas.
3. To encourage students to develop their talents and achievements through prizes and recognition.

B. Pre-contest Guidelines and Procedures

1. Eligibility: The project contest will include two divisions, university, and high school. High school students in grades 1 to 3 will all be eligible to compete.
2. Content: We welcome projects in the following categories.
 - A **research poster** describes an investigation that requires the collection and analysis of data.
 - An **expository poster** summarizes knowledge of a specific topic area, but does not involve data analysis.
 - A **creative poster** displays an original artistic concept by the presenter.
3. Group Size: The maximum number of students in a **poster group is four people**.
4. Language Requirement: All posters, abstracts should be done **in English**.
5. Application and Abstract Deadline: Students wishing to participate in the project contest should complete the application form ("High School Project Contest – Application Form and Abstract") and send it to icic@thu.edu.tw before **April 10, 2025 at 10PM (Extended to April 17, 2025 at 10PM)**. The application email subject line should be "**ICIC 2025 High School Project (project title)**". After we receive these materials, we will notify the applicant of acceptance or rejection and assign a submission number to each accepted project.
6. Project Files
 - A file in pdf, jpg, or png format containing the size A1 poster content.
7. Submission packet: The submission packet will consist of the project files. The submission packet should be sent to icic@thu.edu.tw before **April 10, 2025 (Extended to April 17, 2025)**. The email subject line should be "**ICIC 2025 High School Project (submission number)**".
8. Submission review: All submissions will be reviewed for inclusion in the contest. The project group will be notified by email of the review outcome within one week of the submission deadline.
9. Registration: Those whose applications are accepted will be automatically registered for the conference by the organizing committee (no registration fee).

C. Project Contest Guidelines and Procedures

1. Contest Date and Venue: June 19, 2025 at the Tunghai University International College.
2. Project Exhibits: Accepted projects will be exhibited to in-person contest attendees.
3. Online Exhibits: Accepted projects will be exhibited on the <https://icic.thu.edu.tw> conference website. The website displays will include poster images, abstracts, and the names and schools of contestants.
4. Attendance Requirement: The members of each competing group should all attend the contest and present their project content in person to interested viewers.
5. Awards and Recognition: Our professional judges will rate the projects and award prizes in each content area.

D. More Information

1. Information updates related to the conference and project contest will be occasionally posted to the conference website, <https://icic.thu.edu.tw>. Contestants should consult the website in case of interruptions to email communication.
2. Questions regarding the Contest: All inquiries should be sent to icic@thu.edu.tw. Accepted applicants should include the project submission number in the email subject line.
3. Contact information is given below
Contact Person: Ms. Angela Yang
Tel: (04)2359-0212 #39300
Email: icic@thu.edu.tw

A. 目的和目標

1. 透過書面及視覺媒體以提高學生溝通的創造力及說服力。
2. 為學生提供一個可展示不同學科、內容及領域的平台。
3. 透過獎勵和表彰制度鼓勵學生發揮所長及才能。

B. 賽前指示和程序

1. 參賽資格: 專案比賽分成大學組和高中組, 高中一年級至三年級的學生都有資格參加比賽。
2. 專案內容: 我們歡迎以下類別的專案:
 - 研究海報: 一項需要收集和分析數據的研究。
 - 說明海報: 一項總結特定主題領域的知識的專題, 但不包含收集和分析數據。
 - 創意海報: 一項展現原創的藝術概念的專題。
3. 團隊人數: 海報組最多4人。
4. 語言規定: 所有海報、摘要皆須為英文。
5. 申請和摘要截止日期: 希望參與專題比賽的學生應在2025年4月10日 (**延期至2025年4月17號**) 之前填寫申請表格 (High School Project Contest – Application Form and Abstract) 並傳送至 icic@thu.edu.tw, 信件主旨應為「ICIC 2025 High School Project (project title)」, 在收到這些資料後, 我們將通知申請人申請結果 (接受或拒絕), 並發送繳交編號給申請成功的專題。
6. 專題檔案
海報組須提供。
 - 以PDF、JPG或PNG格式的A1海報。
 - 專題檔案, 須於2025年4月10日 (**延期至2025年4月17號**) 前傳送至 icic@thu.edu.tw, 信件主旨應為「ICIC 2025 High School Project (submission number)」。
7. 繳交審查: 所有提交內容將進行審查, 以確定是否符合比賽資格。各組會在繳交截止日後一周透過電子信件收到審查結果通知。
8. 註冊: 所有參賽者須按照 <https://icic.thu.edu.tw> 網站上發布的流程進行註冊, 註冊截止日為2025年4月10日。

C. 比賽指示和程序

1. 比賽時間和地點: 2025年6月19日於東海大學國際學院。
2. 專題展覽: 申請成功的專題將展示於比賽現場, 海報組則會印刷出來展示。
3. 線上展覽: 申請成功的專題將會在 <https://icic.thu.edu.tw> 研討會網站上展示, 以立線上參賽者閱覽。網站展示內容包含海報、摘要和參賽者名字及學校。
4. 參賽要求: 所有參賽者須到場比賽, 並親自向感興趣之觀眾解釋和展示專題成果。
5. 獎項及認可: 評審將會在各個類別專題頒發獎狀。

D. 更多訊息

1. 研討會比賽相關資訊會不定時更新於 <https://icic.thu.edu.tw> 研討會網站上, 參賽者若在電子信件無法使用的情況下, 應閱覽研討會網站。
2. 競賽相關問題: 有任何問題須傳電子郵件給 icic@thu.edu.tw, 須在主旨打上提交編號。
3. 聯絡訊息如下:
聯絡人: Ms. Angela Yang 楊小姐
電話: (04)2359-0212 #39300
電子郵件: icic@thu.edu.tw